
Město Švihov 

Zastupitelstvo města Švihov 

 

Z á p i s 

ze zasedání Zastupitelstva města Švihova č. Z/14/24, konaného dne 16. 1. 2024 od 18.00 hod. 

v Kulturním domě ve Švihově – Švihov, Tyršova 274  

 

Zasedání Zastupitelstva města Švihova (dále „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 18.00 hod. starostou města 

PaedDr. Václavem Petrusem (dále jen „předsedající“). Ten konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v 

souladu s § 92 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění. Informace o termínu 

zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce zveřejněna v souladu se zákonem po dobu 

nejméně 7 dní, a to od 8. 1. 2024 do 16. 1. 2024 (příloha č. 1). Současně byla zveřejněna na „elektronické 

úřední desce“. Starosta z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha č. 2) konstatoval, že 

přítomno je 9 členů. Tím je zastupitelstvo usnášení schopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 

Dále přítomni:   10 občanů 

 

Určení ověřovatelů a zapisovatele  

Starosta určil ověřovatele zápisu Jiřího Ungera a Bc. Martinu Haškovou, zapisovatele Ing. Marka Boublíka.  

 

Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu tak, jak byl zveřejněn v pozvánce: 

 

1. Zahájení   

2. Ověření zápisu č. 13/2023 

3. Kontrola plnění usnesení 

4. Výstavba sítí v lokalitě Vodárna 

5. Zpráva Finančního výboru za rok 2023 

6. Plán stavebních akcí na rok 2024 

7. Žádosti spolků o dotace  

8. Různé  

 

Před hlasováním dal předsedající možnost členům zastupitelstva se vyjádřit. K navrženému programu 

nebyly vzneseny návrhy na doplnění. Předsedající dal hlasovat o návrhu programu zasedání.  

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje předložený program zasedání. 

Výsledek hlasování: pro 9, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení č. 131/Z14/24 bylo schváleno. 

 

 

Bod č. 2 – Ověření zápisu č. Z/13/23 

Ověření zápisu č. Z/13/23 provedla Bc. Martina Hašková a Jiří Unger. Zápis byl přečten a odpovídá 

projednávaným skutečnostem.   

 

 

Bod č. 3 – Kontrola plnění usnesení 

Ke kontrole není žádný bod usnesení.    

 

 

Bod č. 4 – Výstavba sítí v lokalitě vodárna 

 

Tato zakázka se řídí zákonem o veřejných zakázkách. Proběhlo zadávací řízení, které pro město Švihov 

zpracovala společnost Mazzepa, s. r. o., se sídlem Barrandova 404, 326 00 Plzeň, kterou zastupuje                   

Ing. Michal Cvikl. Zasílání nabídek a „otevírání obálek“ probíhá v elektronické podobě přes portál NEN 

(Národní elektronický nástroj pro administraci a zadávání veřejných zakázek). Předsedající přítomným 

představil plánované zasíťování a rozložení parcel v této lokalitě. Při komunikaci na Malechov bude nově 

vybudován chodník pro chodce, který tuto lokalitu propojí s ulicemi Na Hrobárně a V Zahrádkách. 

 

 



Do výběrového řízení se přihlásilo 10 firem. Jediným kritériem pro hodnocení nabídek byla cena. Nejnižší 

nabídku podal COLAS CZ, a. s., IČ 261 770 05, se sídlem Rubeška 215/1, 190 00 Praha 9 - Vysočany. 

Konkrétně za částku 9 870 000 Kč + DPH. (Nejvyšší nabízená cena byla 13 568 264 Kč + DPH) 

 

Haišman: Eviduje město již nějaké zájemce o tyto parcely? 

Předsedající: V této chvíli město eviduje zhruba 20 zájemců, kteří v minulosti projevili zájem o stavební 

pozemek ve Švihově. 

 

Haišman: Má město nějakou zkušenost s firmou COLAS CZ? 

Předsedající: V roce 2020 pro nás tato firma dělala obnovu komunikace Kamýk – Těšnice. Vše proběhlo 

v pořádku. 

 

Občan: Jak se bude řešit, když o jeden pozemek bude ucházet více zájemců? 

Předsedající: Zastupitelstvo zatím o ceně a formě nabídky parcel nejednalo, to bude na pořadu jednání 

koncem roku po kolaudaci sítí. Přednost dostanou zřejmě občané Švihova.  

 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo města souhlasí s přidělením zakázky na zasíťování parcel s názvem 

„STAVEBNÍ PARCELY ŠVIHOV – VODÁRNA“ společnosti COLAS CZ, a. s., IČ 261 770 05, se 

sídlem Rubeška 215/1, 190 00 Praha 9 - Vysočany za částku 9 870 000 Kč + DPH. 

Výsledek hlasování: pro 9, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení č. 132/Z14/24 bylo schváleno. 

 

 

 

 

Bod č. 5 – Zpráva finančního výboru za rok 2023 

 

 

Předsedkyně finančního výboru Hana Zdrahalová přednesla činnost výboru za rok 2023. Zpráva o činnosti 

finančního výboru je přílohou tohoto zápisu. 

 

Zastupitelstvo města bere zprávu na vědomí 

 

 

 

Bod č. 6 – Plán stavebních akcí na rok 2024 

 

 

Předsedající seznámil přítomné s plánovanými investičními akcemi na rok 2024. Tento plán vznikl po 

osobní návštěvě členů zastupitelstva v jednotlivých místních částech. Z těch větších mohu konkrétně 

jmenovat: 

 

Kaliště  kamna do sálu KD  (již koupené)      25 tis. Kč  

 

Jíno   Překrýt kapli         350 tis. Kč 

   PD oprava mostku přes náhon      140 tis Kč 

  

Lhovice  cesta na Mezihoří (jen v případě, že Mezihoří opraví svůj úsek cesty) 500 tis. Kč 

   nový povrch hřiště        100 tis. Kč 

 

Kokšín  projektová dokumentace na vodovod     400 tis. Kč 

 

 

Švihov  zateplení bytových domů č. 381 a 382     4 800 tis. Kč 

   Výtah v DPS         1 200 tis. Kč  

   Úprava nádvoří Šťárovny       1 000 tis. Kč 



   Lokalita Vodárna – zasíťování parcel     18 000 tis. Kč 

  Rekonstrukce úpravny vody         3 400 tis. Kč 

  Ulice Na Borku        10 000 tis. Kč 

 

 

Třebýcinka PD na nový most přes potok       200 tis. Kč 

 

Stropčice studna ke kulturnímu domu       500 tis. Kč 

 

 

Podrobný seznam všech stavebních akci je přílohou tohoto zápisu. 

  

Kriegerová: Co se rozumí úpravou nádvoří Šťárovny 

Předsedající: Na Šťárovně bude zpevněn povrch nádvoří, kde jsou umístěny kontejnery na velkoobjemový 

odpad apod.  

 

 

Zastupitelstvo města bere zprávu na vědomí 

 

 

Bod č. 7 – Žádosti spolků o dotace 

 

Žádosti o dotaci z Programu akce spolků na rok 2024 

 

 

TJ Sokol žádá o dotaci ve výši 5 000 Kč na akci „Novoroční turistická vycházka“ konanou dne 1. 1. 2024, 

na akci „Dětský maškarní bál“ konanou dne 10. 2. 2024.  

 

SH ČMS – Sbor dobrovolných hasičů Švihov žádá o dotaci ve výši 7 500 Kč na akci „Hasičský ples“ 

konanou dne 20. 1. 2024, na akci „Den otevřených dveří“ konanou dne 23. 3. 2024 a dále na akci 

„Poznáváme, kde bydlíme“ konanou dne 23. 3. 2024.  

 

SH ČMS – Sbor dobrovolných hasičů Lhovice žádá o dotaci ve výši 7 500 Kč na akci „Novoroční výstup na 

Tuhošť“ konanou dne 1. 1. 2024, na akci „Dětský maškarní ples“ konanou dne 27. 1. 2024 a dále na akci 

„Hasičský ples“ konanou dne 27. 1. 2024.  

 

 

 

Žádost měla předepsané náležitosti a splnila podmínky dotace. Byla podána před konanou akcí. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města souhlasí s dotací z Programu akce spolků na rok 2024 pro            

TJ Sokol v celkové výši 5 000 Kč (Novoroční turistická vycházka, Dětský maškarní bál), pro SH ČMS  

- SDH Švihov v celkové výši 7 500 Kč (Hasičský ples, Den otevřených dveří, Poznáváme, kde bydlíme) 

a pro SH ČMS – SDH Lhovice v celkové výši 7 500 Kč (Novoroční výstup na Tuhošť, Dětský 

maškarní ples a Hasičský ples) 

Výsledek hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Usnesení č. 133/Z14/24 bylo schváleno. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Bod č. 8 – Různé 

 

 

Diskuse: 

Občan: Chtěl bych se zeptat, jestli má švihovské nádraží status překladového nádraží? 

Předsedající: Nedokážu odpovědět, zašlete mi e-mailem stížnost, kterou odešlu na SŽDC. 

 

Občan: Při převozu zemědělských surovin dochází ke ztrátě tohoto materiálu z nákladového prostoru 

automobilů (např. sláma apod.) 

Předsedající: Jedná se o přestupek. V případě opakovaného jednání je na místě volat Policii ČR, která tyto 

přestupky řeší. 

 

Občan: Znovu bych chtěl otevřít diskusi ohledně měření rychlosti v Nádražní ulici. Navrhuji úsekové 

měření, které je na zpomalení rychlosti řidičů účinnější. 

Předsedající: Budeme jednat s klatovskou radnicí a zjistíme možnosti. 

 

Občan: A nebylo by na místě vyřešit přechod pro chodce v Nádražní ulici? 

Předsedající: Před rekonstrukcí ulice tam přechod vyznačený byl. V nové projektové dokumentaci ale 

Policie schválila jen místa určená pro přecházení, protože podle jejich zkušeností jsou tato místa pro chodce 

na frekventovaných úsecích bezpečnější než přechod pro chodce.  

 

Občan: V Nádražní ulici komunikace nesplňuje požadavky na dnešní dopravu, protože stávající komunikace 

je vystavěna na původní dlážděné. To je vidět například ve výkopech při opravě vodovodu.  

Předsedající: Ověřím Vaši informaci o závadách v konstrukci komunikace u správce komunikace ŘSD. 

 

 
Ukončeno v 19:34 hod 

 

Přílohy zápisu: 

1) Zveřejněná informace o konání zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích 

2) Prezenční listina členů zastupitelstva a přítomných občanů 

3) Příloha – zpráva finančního výboru 

4) Plán stavebních akci na rok 2024 

 
 

 

Zápis byl vyhotoven dne: 18. 1. 2024  

                                         Zapisovatel: Ing. Marek Boublík 

 

 

 

 

Ověřovatelé: Jiří Unger       …...…..………………………dne ………………….……………….. 

 

Bc. Martina Hašková   …...…..………………………dne ………………….……………….. 

 

PaedDr. Václav Petrus, starosta města   ……………………………dne ………………….……………….. 

 

 

 

 

Vyvěšeno:        Sejmuto:  


